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Министар економије и регионалног развоја Небојша Ћирић изјавио је данас да се
разматра мера о репрограму дуга за предузећа.

  

Разговарамо унутар владе, али и са Народном банком Србије везано за одлуку о
класификацији третмана тих кредита и очекујем да та одлука буде усвојена наредних
недељу до две дана - 10 рекао је Ћирић новинарима у паузи састанка са
представницима синдиката који се одржава у Министарству економије.

  

Према његовим речима мера о репрограму дуга предузећима у великој мери би помогла
привреди јер би подразумевала додатних 12 месеци грејс периода.

  

Ћирић је додао да би то предузећима омогућило "предах" јер би уместо узимања
кредита за враћање обавеза тај новац могли да искористе да запосле људе или да удју у
нове инвестиције. Према његовим речима та мера би омоугућила предузећима и да
доспеле обавезе репрограмирају, али подразумева се да морају да "севисирају своје
обавезе за ПДВ".

  

Он је казао да очекује да ће мера која је јуче усвојена о лакшој отплати кредита у
извесној мери допринети побољшању стандарда и додао да у наредном периоду очекује
и усвајање одредјених мера које се односе на запошљавање посебно оних који су до
сада радили "на црно", нису били пријављени и нису имали право на пензионо, социјално
и здравствено осигурање.

  

- То је још једна мера о којој се разговара унутрар владе и надам се да ће бити
предложена у релативно кратком року - каже Ћирић  додајући да је влада успела да
заустави тренд повећања незапослености.
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У наредном периоду, како је казао, треба радити на отварању нових радних места, али и
на томе да плате у реалном износу порасту, односно да њихов раст буде изнад раста
инфлације.

  

(Танјуг)

  

 2 / 2


